

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf's styrelsemöte

Datum: 2016-09-06  
Plats: Orrliden  
Närvarande: Alf Svensson  
Olle Nilsson  
Micael Petersson  
Tomas Ericsson  
Maria Larsson  
Charlotta Klintmalm  
Ulrika Kårefjärd  
Nina Lindström

Ej närvarande:

### § 1 **Mötets öppnande**

Alf förklarade mötet för öppnat.

### § 2 **Dagordning**

Dagordningen godkändes.

### § 3 **Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

Nedanstående punkter var "öppna" efter föregående möte:

- a) *Dränering till 5-mannaplan*  
Oscar Parnéus ska komma med en offert. Olle bevakar.
- b) *Kopieringsmaskinen*  
En ny kopieringsmaskin finns nu installerad på Orrliden. Vi hyr den via Atea och har en lägre kostnad än vi hade på tidigare maskin.

### § 4 **Ordförandens punkt**

- a) *Återkoppling kommunen*  
Har dragit ut på tiden då det just nu är arkeologiska utgrävningar i borte änden av Vreta IP.  
Vi har själva tagit tag i det hela och startat en namninsamling medan vi väntar på respons från kommunen.
- b) *Idrottspolitiska planen*  
Vi har läst igenom planen och det vi fastnat på är bla punkten rörande "Ersätta ytor för idrott och motion med likvärdig yta om de bebyggs eller får annan användning".  
Känns högaktuell nu när vi ev krymper våra ytor pga att Vreta IP försvinner!

Nina skriver ihop en summering rörande våra tankar kring handlingsplanen och vad vi även kan göra för att skolan ska få del av det utökade utbudet.

## § 5 **Konsulentens rapport**

- a) **Underhåll klubbhus**  
Efter föregående möte gick vi ett varv på Orrliden. Det finns en del att åtgärda och vissa delar tar vi nu under hösten och andra kan vänta till våren.  
Vi upprättar en lista, räcker med ett block till en början, där vi fyller på med stora och små åtgärder. Listan tas sedan upp vid varje styrelsemöte.
- b) **Brevet från Malmö tingsrätt**  
Ses över till nästa möte.

Övriga rapporter från konsulenten

- Maria och Nina är in på ett frukostmöte på tisdag inför Zadar-resan.
- En polisanmälan är gjord på inbrottet vi hade tidigare i somras.
- Längdhoppsgropen, längs med grusplanen, har varit uppe för diskussion. Skolan tycker att vi ska hålla den fräsch medan vi anser att det är skolan som nyttjar den och att det därmed är deras vaktmästare som bör underhålla den.  
Strax därefter fick vi en kopia på ett avtal där det står att vi ska underhålla gropen och rätt vad det var så fanns det grus där igen. Vi vet inte vem som tagit tag i det hela, men nu är den fräsch igen.

## § 6 **Ekonomi**

Ekonomirapporten gicks igenom utan några speciella anmärkningar. Just nu ser vi ut att ha ett minusresultat men vi har ännu inte fått in LOK-stödet för perioden så när det väl har kommit så är vi på plus igen.

De konton vi hade funderingar på vid förra mötet är nu justerade.

- a) **Sponsring**  
Vi kommer fakturera PWC för deras sponsringspaket, men vi behöver ta reda på mer exakt vad vi kommit överens om med dem.

## § 7 **Verksamhetsfrågor**

- a) **Ungdom**  
En tränarträff för ungdomslagen är på gång. Peter Lundh och Maria planerar.
- b) **Senior**  
IK Standard har ringt och undrat hur det ser ut nästa år för vår del och om de kan få flytta över några 17-åringar hit.  
Tillskottet på spelare till A-laget är nu rätt stort och till nästa år ser det ut att vara aktuellt med ett B-lag och kanske även ett Juniorlag.  
Flera spelare från herrlaget har ännu inte betalt sin medlemsavgift och i och med Paulssons skada så gör vi nu en insats för att få in avgiften från dem – annars blir det inget matchspel.
- c) **Arrangemang**  
Nästkommande arrangemang är Ungdomsavslutningen.

*i.) Skogstorpsdagen*

Dagen flöt på jättebra. Stor anstormning på hamburgeria och kafeteria. Vi har inget färdigt resultat men hittills har vi sett att det kommit in över 32 000kr.

*ii.) Ungdomsavslutning*

Den kommer att gå av stapel i oktober men vi får avvakta lite med ett datum.

## **§ 9 Skrivelser**

Inga inkomna skrivelser.

## **§ 10 Övriga frågor**

Förslag kom upp på att ha ett förråd med lånekläder, utöver hyllan med fotbollsskor. Ett låst skåp där tränarna hjälper till med utlåning och återlämning.

## **§ 11 Nästa möte**

Nästa styrelsemöte blir den 4/10 kl 18:00 på Orrliden.

## **§ 12 Mötets avslutning**

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson